
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 21. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 141
Vil ministeren i forlængelse af sin besvarelse af 15. december 2021 af ERU alm. del - 
spørgsmål 73 redegøre for, om ministeren ikke mener, det er relevant for Erhvervsstyrel-
sen at allokere ressourcer med henblik på at undersøge omfanget af de administrative 
konsekvenser for erhvervslivet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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